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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 12. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJE ĆA GRADA KOR ČULE 

 
Sjednica je održana 3. travnja (utorak) 2012. godine, s početkom u 18.32 sati, u Gradskoj vijećnici u 
Korčuli.  
Sjednici je predsjedao Lovro Krstulović – predsjednik Vijeća. 
Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, tajnik Grada.  
Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 
Ostali nazočni: Franc Stenek – zamjenik gradonačelnika, i Srđan Mrše – tajnik Grada. 
Utvrđen je (početni) kvorum od 12 vijećnika. Od početka nisu nazočili vijećnici: Julio Marelić, Marinko 
Pažin i Nika Silić Marojević. 
 
AKTUALNI SAT 
Robert Lučić pita u kojoj je fazi projekt novog rotora, i novog ulaska u grad Korčulu, budući da je rečeno da 
će u sklopu projekta u „Potoku“ biti riješen i ovaj projekt. 
Zamjenik gradonačelnik u odgovoru, da što se tiče samih radova u „Potoku“ ističe da oni idu svojim tijekom, 
i sada je trenutno izmjena glavnog projekta zbog promjena koje su stupili tokom gradnje, došlo je do 
prenamjene nekih prostora, što je dovelo do promjene koeficijenta iskorištenosti zbog čega će biti potrebne 
nešto i promijeniti u samoj tehničkoj dokumentaciji, u glavnom projektu. Što se tiče rotora, situacija je takva 
da smo u Gradu prije nekoliko dana, dobili konačno projekt s cjenovnikom, na osnovu kojeg bi se sada 
trebalo ući u proces javne nabave. Misli, pošto je bilo nekih nedoumica kako uopće provesti taj proces 
budući da se radi o dva dijela, jedan je vezan za rotor s drugi sa prilaznom cestom objekta u „Potoku“ (na 
Ulicu Ante Starčevića), da će se to do kraja ovog tjedna to riješiti, tako da će javna nabava krenuti odmah iza 
uskršnjih praznika. To ima svoj nekakav tijek, svoje vrijeme za koje se to mora provesti, i ukoliko sve bude u 
redu, misli da  i ova kašnjenja koja su do sada bila zbog izrade tehničke dokumentacije, neće bitno utjecati, 
iako je tu svaki dan važan s obzirom na sezonu, i na tome se intenzivno radi. 
Vicko Ivančević pita što je s nogostupom na potezu zgrada „Jukić“ – groblje – Dom zdravlja, odnosno 
nogostupom u Šetalištu Tina Ujevića, tj. kada će se napraviti nekakav master plan svega toga, i rješavati 
šetnicu po šetnicu. 
Zamjenik gradonačelnika u odgovoru ističe, da što se tiče dionice od groblja do Doma zdravlja, pri kraju je 
izrada kompletne dokumentacije, koja obuhvaća nogostup i javnu rasvjetu. Za dio od groblja do zgrade 
„Jukić“ u ovom trenutku ne može ništa kazati. Što se tiče šetnice kroz Hober (Šetalište Tina Ujevića), 
projektna dokumentacija je izrađene prije dvije-tri godine, otkupljen je dio zemljišta koji ide u dužini 750 m, 
uz Hober, da bi se projekt mogao napraviti. Sam projekt je vrijedan negdje oko 5,6 milijuna kn, i 
jednostavno, zbog nedostatka sredstava projekt je na čekanju. 
Vicko Ivančević ističe da mu je drago što se pokrećemo ali ima primjedbu da se sporo pokrećemo, te apelira 
da se sredstva iznađu kroz ministarstva ili europske fondove.   
Vjeran Flippi, iako je to pitanje htio pitati gradonačelnika, kao predsjednika TZ Grada Korčule, koje je 
radnje poduzeo kao predsjednik TZ u cilju da se natječaj za odabir novog direktora TZ provede na 
profesionalan način, da se izabere osoba koja svojim iskustvom, znanjem i svim ostalim što je potrebno, da 
bude odgovarajućeg profila, s obzirom na značaj te osobe u budućnosti razvoja turizma u Korčuli, s tim u 
vezi, moli zamjenika gradonačelnika, ukoliko je upoznat, da nam kaže da li je Turističko vijeće, koje će 
odlučivati o novom direktoru, dobilo instrukcije od predsjednika GV da provede natječaj sukladno 
principima kako je to bilo kod Ustanove ŠOK, dakle uz pomoć agencije, da formira stručnu ekipu koja će 
obaviti intervjuje s kandidatima i čuti njihovu viziju razvoja turizma grada Korčule, a u kojoj će biti ne samo 
članovi Turističkog vijeća već i stručnjaci koji ne sudjeluju u odabiru kandidata, a sve, kako je rekao, u cilju 
da se dobije najbolji kandidat na tom mjestu koji će odrediti budućnost korčulanskog turizma, koja kao 
gospodarska grana ima snagu da Korčulu izvede iz ove situacije u kojoj se nalazi. 
Zamjenik gradonačelnika ističe, da što se tiče natječaja za direktora/icu TZ Grada Korčule, tu može reći da je 
raspisan natječaj sukladno zakonskoj regulativi koja definira uvjete koje kandidati moraju zadovoljiti da bi 
eventualno bili izabrani. Taj natječaj provodi povjerenstvo koje je odabralo Turističko vijeće. Natječaj je 
završen, Ono što može reći u ovom trenutku, da zbog odsutnosti gradonačelnika, još se nije sastalo. Ne može 
direktno odgovoriti vijećniku da li će se izbor kandidata raditi po istom modelu koji se primjenjivao u 
Ustanovi ŠOK za odabir kandidata za određena radna mjesta, ali sigurno zna da će određeni intervjuji biti 
provedeni da bi se došlo do najboljeg kandidata. Mora istaknuti da ovo što je do sada govorio, govori na 
osnovi razgovora s gradonačelnikom. 
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Vjeran Filippi se zahvaljuje na odgovoru ali želi i da ovo Vijeće, bez obzira što formalno ne sudjeluje u 
odabiru novog direktora, bude svjesno važnosti te pozicije, i želi, radi javnosti reći, da inzistira na agenciji, 
kao neovisnom tijelu koje će ispitati sposobnost kandidata, dakle ne samo formalnu sposobnost, jer formalna 
sposobnost je najniža granica ali ta najniža granica nije dovoljna za Korčulu, i druga stvar, misli da je 
potrebno inzistirati na komisiji koja će ocjenjivati kandidate, u kojoj će biti stručnjaci koji ne sudjeluju u 
odabiru kandidata, kako bi ipak bili potpuno kompetentni da ocjene program i sposobnost kandidata za tu 
poziciju koja se traži. 
Tino Andrijić umjesto pitanja predlaže da se otvori jedna tema na ovom GV koja se tiče prometne 
izoliranosti naše Županije, i da ovo GV donese, ako je moguće i danas, jednu deklaraciju kojom bi se u 
medijima u Hrvatskoj i u našoj Županiji primijetilo da je i Grad Korčula dio ove Županije, i da je Grad 
Korčula, jednako kao i Grad Dubrovnik, kao i ostali gradovi južno od Neuma pogođen sa prometnom 
izolacijom u kojoj se nalazi, bit će još i u goroj. 
Zamjenik gradonačelnika ističe, da iako nije postavljeno pitanje, ovo je prilika da se izvijesti GV o 
aktivnostima koje po tome poduzima gradonačelnik, zamjenik gradonačelnika, a i nekih vijećnika, kao 
saborskog zastupnika s područja Grada Korčule, gosp. Mladena Marelića, što se je to u proteklih dva 
mjeseca intenzivno radilo i uradilo. 
Po pitanju izoliranosti za koju svi znamo da je to jedno činjenično stanje, npr. što lanjske zime m/s Marko 
Polo nije vozio nikako a prošlog ljeta je samo „Liburnija“ vozila dva puta tjedno, to je Hoberu uzrokovalo 
direktnu štetu od 700.000,00 kn (manje prihoda), usmjerenja su bila ta da se vidi što je s tom duž obalnom 
linijom. Za sada se nema decidiranog dogovora, koji bi kazao to će biti, ili će to biti dva puta tjedno tokom 
ljetnog perioda, ili to neće biti tokom zime, itd. Ima se jedna dobra vijest, koja je od nekoliko dana, kada je u 
ŽLU Dubrovnik, pomoćnik ministra organizirao sastanak vezan uz državnu prugu koja bi bila Dubrovnik-
Mljet-Korčula-Lastovo, gdje je zaključeno, i na čemu se radi, da bi od 1. lipnja do 30. listopada ustrojila 
nova brzobrodska pruga koja će ići na relaciji Ubli (o. Lastovo)-Korčula-Dubrovnik, svaki dan s povratkom, 
preko Korčule, za Lastovo. To je ono što je tražio Grad Korčula, i što je ušlo u zaključak i na čemu se radi da 
bi ta linija već ove godine saživila. Također se je tražila izmjena trajekta na liniji Korčula-Drvenik, jer trajekt 
„Moli“(NLP) koji je vozio prošle godine, potpuno neadekvatan, i što se tiče kapaciteta, ali isto tako i same 
sigurnosti kada se govori o samoj brzini. Taj trajekt je vozio bez koncesije, i namjera je da i ove godine vozi, 
ali Grad inzistira da se ide na koncesiju i da se uspostavi ta dobra linija. 
Što se tiče pelješkog mosta, on sada nije na popisu prioriteta za izgradnju, međutim je brza cesta Ploče-
Dubrovnik. 
Tino Andrijić ističe da se nada da će napori koji se ulažu uroditi i plodom, pogotovo što se tiče linije 
Korčula-Drvenik, i onog trajekta koje je do prošle godine plovio na toj relaciji, koji je potpuno neadekvatan. 
Ova problematika teritorijalne odvojenosti naše Županije odnosno dijela Županije sa maticom RH, 
jednostavno je, a to je njegovo osobno mišljenje, neprihvatljiva bilo kakvim rješenjem, osim izgradnjom 
mosta, i zato predlaže i inzistira da ovo GV donese određenu deklaraciju, kojom će se dignuti glas da nas 
čuje kako u Vladi RH tako i ostatku Županije, da se treba dignuti glavu i da se treba reći da se ne može ostati 
izolirani kao i sada. 
Nena Seretinek pita što je s organizacijom taksi prijevoza u Gradu Korčuli, s obzirom na zakonske 
mogućnosti, kao i što je Grad Korčula napravio, odnosno li je započeo razgovore s Općinom Konavle, kako 
bi se razriješilo oko dočeka gostiju na aerodromu jer taksistima Grada Korčule onemogućeno je da dočekuju 
svoje goste na aerodromu, i treće, da li će se i za ovu sezonu urediti taksi stajalište kraj ACI marine bez 
lanaca i stupića.  
Zamjenik gradonačelnik ističe da je činjenica, unatoč zakonu, da se taksi prijevoz odvija putem licenci, koje 
se mogu ishoditi kod nadležnog tijela (državna uprava), i ukoliko netko ispunjava potrebne uvjete, dobije 
licenciju, i na temelju iste može obavljati taksi prijevoz, i po tom modelu de facto ne postoji ograničenje o 
broju taksista. Grad korčula je do sada je izradio 4 verzije pravilnika kojim se uređuju ova problematika, a 
dvije su išle prema gradonačelniku. Prije nekoliko dana bila je kod gradonačelnika delegacija taksi 
udruženja, a misli da će se za desetak dana donijeti konačna odluka o tom pravilniku, prijedlog je dat njima 
na razmatranje i doći će do usuglašavanja. Mora istaknuti da samo donošenje pravilnika nije upitno, najveći 
prijepor je broj taksi prijevoznika. 
Što se tiče lanaca i stupića, to će se riješiti. U dogovoru su s ACI da se na jedan drugi način reguliraju 
parkirališna mjesta, ali u svakom slučaju lanci (i stupići) će se ukloniti. 
Što se tiče Konavala, nisu još bili razgovori s Općinom Konavle, oni su inicirani. Mora ovdje reći, a što je 
bitno, a to je da jedinica lokalne samouprave, ukoliko donese pravilnik, ona određuju broj taksista, njihova 
mjesta itd., i sada de facto bi bilo teško, bez jednog međuopćinskog dogovora, da naši taksisti uopće imaju u 
Konavlima parkirališno mjesto, kao što bi bilo teško da oni iz Konavala imaju mjestu u Korčuli. Inicijativa je 
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došla, ona postoji, i poznato mu je da će idućeg utorka gradonačelnik biti na sastanku kod župana, i da će 
jedna tema biti iniciranje rješavanja tog pitanja.  
Joško Cebalo svoje pitanje vezuje za funkcioniranje gradskih kotareva i mjesnih odbora, a konkretno vezuje 
za MO Žrnovo, čiji je predsjednik, gdje Gradska uprava samo traži da dostavljaju programe, dinamiku 
trošenja, troškovnike itd., međutim za prošlu godinu nisu dobili ni kunu, dok za ovu godinu su dobili nekih 
cca 40.000 kn, koje su planirali utrošiti ali ni to nisu uspjeli dobiti, zbog čega je bio, ne zna koliko puta, kod 
gradonačelnika koji im je obećavao da će sve to biti napravljeno, da će uspjeti realizirati te stvari, ali do toga 
nikako da dođe, pa ga zanima zašto do toga dolazi i kada će moći sredstva koja su planirana u proračunu i 
potrošiti. 
Zamjenik gradonačelnika ističe da je pored jednog od osnovnih pitanja funkcioniranja lokalne samouprave je 
i financiranje mjesnih odbora i gradskih kotareva u onom tzv. dijelu malih komunalnih akcija i onih njihovih 
aktivnosti, koje po našem statutu i našim dokumentima pripadaju. Do sada, mora reći da je bilo jako 
primjedbi na rad Gradske uprave što se tiče odnosa prema MO/GK, da se jednostavno nije dovoljno 
razumijevala važnost i usluga tih čimbenika na terenu, do onoga, da se nije dovoljna pažnja poklanjala 
ljudima koji volonterski obavljaju vođenja mjesne samouprave. Tu se ne radi o nedostatku ideja, nedostatku 
programa, već se tu jednostavno radi o lošem načinu financiranju MO/GK. Ako se zna da GK u Korčuli 
dobiva nekih 37.000 kn a neki drugi po 4-5 tisuća kn, pa ni to ne uspiju naplatiti, onda to više ide u prilog 
onom što je rekao.  
Naglašava da će inzistirati u idućih 15-tak dana jedan zajednički sastanka predstavnika MO/GK, 
gradonačelnika i pročelnice JUO da se pokuša u  okviru realnih mogućnosti reći ljudima o čemu se radi, o 
kojim sredstvima mogu računati i kada. 
Joško Cebalo se zahvaljuje na odgovoru i podržava inicijativu za takvim sastankom, da se prova riješiti 
navedene probleme. 
Andrija Fabris upozorava na  praksu koja se ustalila u gradu Korčuli, a to je kada se radi nešto novo ili kada 
se ide nešto popraviti, da se obvezno napravi neka šteta ili se ne promisli što se može s tim oporavkom 
pokvariti ili uništiti, pa za to ističe tri primjera nebrige o Gradskoj imovini, a prvi slučaj se odnosi na 4 
kandelabra koja su pri izgradnji poslovnog objekta TOMMY oštećena, a mogla su se rastaviti i uskladištiti, 
drugi slučaj se odnosi na nasipavanje žala ispod Spomenika, za što je angažiran veliki kamion s gradilišta 
TOMMY, koji s teretom prelazi 40 t, i pustilo ga se da dva puta prelazi preko kamenog pločnika, i da neki to 
nisu dobro postavili, moglo se pločnik oštetiti, i treći slučaj se je dogodio na „Morskim vratima“, privatna 
firma je zasjekla na dva mjesta, stoga pita da li se misli nešto poduzeti da se ovakvi slučajevi ne bi ponavljali 
i da se ne bi nepotrebno oštećivala Gradska imovina. 
Zamjenik gradonačelnika  u odgovoru ističe vezano za kandelabre javne rasvjete, da su se u Put sv. Luke 
premjestili s jedne strane ulice na drugu stranu ulice, a s donje strane (Ante Starčevića) su ostavljeni na 
zahtjev građevinara na objektu i uz obećanje da će nadoknaditi svaku štetu, tj. istu dovesti u prvobitno stanje. 
Što se tiče druge primjedbe, došla je od aktivista i komunalaca inicijativa da se nasipne novi žal na plaži kod 
Spomenika, nitko nije više vodio računa u kojima će kamionima to doći, i istina je da ga je g. Fabris nazvao, 
ali već kada su kamioni iskrcali žal, i zahvaljujući što je netko to stručno doradio, nije bilo štete na pločniku. 
U kontekstu zaštite povijesne jezgre grada, i htijenja da stara gradska jezgra uđe na tentativnu listu zaštićene 
kulturne baštine UNESC-a, ističe da je neki dan u Grad bila viša inspektorica Ministarstva kulture, gđa 
Burić, koja nam je  istakla nekoliko stvari vezane za stari grad koje nisu u redu. Ono o čemu je govorio gops. 
Fabris, radi se o poklopnicama na stubovima, koji su prije par godina prije oštećeni kada su tu rađeni neki 
radovi, i sada je se došlo kako će se to sanirati, i jedan od načina saniranja je ono što je rekao g. Fabris, 
međutim, što nedostaje našem Gradu da nema nikakve dokumentacije, niti tko pita da li je to ispravan način 
da se tako uradi ili postoji neki drugi način. Mora istaknuti da je gradonačelnik, on i pročelnica, stopirali te 
radove, ali nažalost kada je sve to dignuto, stoga je zatražio od službe u Gradu da zatraže mišljenje 
Konzervatora i dobiju od njih uputstva kako će se izvršiti sanacija toga. 
Ono što može obećati vijećnicima i svim građanima, da će se s strane Gradske uprave poduzeti da se ovakve 
stvari bez obzira koliko izgledale minorne, ne dešavaju. Upravo se radi i na novom komunalnom redu, i 
koliko je obaviješten, Konzervatori u Dubrovniku rade nove smjernice koje su vezane za staru gradsku 
jezgru. 
Jakša Krajančić pita što je s vodospremom u Čari, u kojoj je to fazi, i kada bi ostatak Čare mogao dobiti vodu 
(iz sustava NPKLM). 
Zamjenik gradonačelnika u odgovoru ističe da direktor NPKLM vodvoda d.o.o., g. Brčić, ima zakazan 
sastanka za 18. travnja o.g. u Hrvatskim vodama na temu dovršetka određenih dionica i objekata NKPLM 
vodovoda. U ovom trenutku, od onih 50 i nešto milijuna kn potrebnih za završetak vodovoda, prema 
informacijama kojima raspolaže, u ovom trenutku, odobreno je samo 4 milijuna kn, dakle, ovaj sastanka ima 
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za cilj da se zaista prezentira nužnost izgradnje i ostalih objekata poglavito vezane za Čaru, i to je sve što u 
ovom trenutku o tome može reći.        
Vicko Ivančević ukazuje na jedan problem koji bi mogao izbiti, dakle, godinama se ima GAUDI (noćni 
klub) na području starog grada, za koje se godinama razmišlja o njegovu izmještanju, kao što se našlo 
nekakvo rješenje da će se u trgovačkom centru u „Potoku“ predvidi prostor za noćni klub (ili disco klub), kao 
i što smo odustali da se u ex restoranu Liburna otvori disco klub iako bi se za ta do više dobilo, i po vlastitom 
priznanju će se ovih dana otvoriti ili se otvara u području „Lokve“ nekakav disco-club ili noćni-klub itd., kao 
što će se i u prostoru bivše pizzerije NOA otvoriti noćni klub, i stoga ukazuje  na taj problem, pa ga interesira 
što Grad misli poduzeti zbog toga, jer kao što se zna, što je bio problem i kod GAUDIJA, u stambenim 
zonama je problem galame i tuče, razbijanja itd. ispred objekta i njegovoj okolici, što će po njemu narušiti 
apsolutno tu stambenu zonu, i smatra da je to sa strane Grada nedopustivo, posebno što se imaju dvoje 
mogućnosti, STIPO (Lokva) i TOMMY (Potok) gdje će puno manje smetati, pa ga stoga zanima što će Grad 
napraviti da ne dođe do tih problema koji će rezultirati otvaranjem disco kluba ili noćnog kluba na tom 
prostoru (ex pizzerija NOA). 
Zamjenik gradonačelnika što se tiče iznesenog o noćnom klubu GAUDI, to stoji, i to je problem u gradu na 
kojeg se tuže mnogi stanari a ne samo oni već je tu bilo nekih neprimjerenih situaciji…Mora kazati, da ni na 
koji način ne želi dovesti u pitanje obavljanje djelatnosti vlasnice tog kluba, a misli da se je ona dosta trudila 
da ispuni određen tehničke uvjete da bi dobila uporabnu dozvolu, ali stoji dio koji se odnosi na rane jutarnje 
sate, na prostoru izvan samog disca. Zbog toga je Grad odlučio da potakne izmještanje disca sa te lokacije na 
novu lokaciju u „Potoku“. Tamo je po zahtjevu Grada rezervirano nekih 500.-600 m2, međutim, kako će se 
to dalje odvijati u ovom trenutku ne može kazati, jer to ovisi o odluci privatnih subjekata koji bi trebali 
sklopiti ugovor o korištenju prostora. 
Tehničke uvjete za takav objekat ne daje Grad, a ono što bi po njemu Grad morao raditi je da odredi namjene 
prostora, a da li će se zaista tu to raditi je u nadležnosti Grada da to kontrolira. Grad nema mogućnosti da 
ukoliko se građani tuže zbog buke, da tu reagira, buka je u nadležnosti sanitarne inspekcije. Ukoliko se 
dogodi ovo izvan kluba, kao što se događa, nadležna je policija. Ono što Grad može napraviti, jest da 
ograniči vrijeme tih objekata, ukoliko dođe do takvih kršenja, što je regulirano pravilnikom. 
Što će se dogoditi ako Stipo otvori disco klub a ovdje (ex pizzerija NOA) otvori noćni klub, za odgovor ne 
raspolaže s svim informacijama, odgovorit će pismeno. 
Vicko Ivančević, kao što smo svi svjesni, ni sanitarna inspekcija niti policija u takvim slučajevima ne 
pomaže, onda se to odvija iz dana u dan. Do 2 sata imamo naše pravilo da nekakvi kafići, što misli da je to 
dovoljno u nekakvim stambenim zonama, a za sve dalje trebalo bi biti razmješteno izvan stambenih zona, i 
ono što bi oni kao vijećnici, odnosno kao Grad trebali inzistirati da se imaju zone, nazovimo to za mješovito 
stanovanje, gdje ne mogu biti takvi objekti koji će narušavati ovo ostalo. Još jednom želi podsjetiti da je oko 
budućeg noćnog kluba je park i okolica gdje će biti povraćanja, bacanja, svirke, deranja itd., što je vrlo 
problematična situacija…pa stoga moli što žurnije odgovor. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
Robert Lučić, kao predstavnik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je stav Odbora da se o predloženim 
točkama 12. sjednice GV može pravovaljano raspravljati i donositi pravovaljane odluke.  
Robert Lučić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, ispred odbora predlaže da se točka 6. skine s 
dnevnog reda, zbog toga što prijedlog kandidata prepušten HDZ-u ali oni su donijeli odluku da neće 
predložiti novog člana, stoga nema prijedloga kandidata za zamjenika predsjednika Odbora za Statut i 
poslovnik. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje prijedlog Odbora za izbor i 
imenovanje za skidanje točke 6. s dnevnog reda sjednice. 
Prijedlog Odbora za izbor i imenovanje da se s dnevnog reda skine točka 6. prihvaćen je jednoglasno, 
čime se s dnevnog reda ove sjednice skida točka 6. (čime t. 7. postaje t. 6.) 
Nakon glasovanja o izmjeni dnevnog reda, predsjednik Vijeća stavio je predloženi dnevni red na glasovanje 
koji je glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća 
2. Konačni prijedlog Pravilnik o pravu na pristup informacijama kojima raspolažu tijela Grada 

Korčule 
3. Imenovanje ravnatelja Ustanove „Športski objekti Korčula“ 
4. Imenovanje članova Zapovjedništva civilne zaštite Grada Korčule 
5. Razrješenje zamjenika predsjednika Odbora za Statut i Poslovnik 
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6. Raspoređivanje sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 
u 2012. godini 

Dnevni red  usvojen je jednoglasno. 
 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća 
Rasprave, tj. primjedbi na zapisnik sa 11. sjednice nije bilo. 
Zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno. 
 

2. TOČKA – Konačni prijedlog Pravilnika o pravu na pristup informac ijama kojima   
                       raspolažu tijela Grada Korčule 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je zamjenik gradonačelnika. 
Odlukom predsjednika Vijeća održana je stanka od 19.30 do 19.40 sati, na traženje tajnika radi potrebe 
tehničke ispravke u konačnom prijedlogu Odluke. 
Zamjenik gradonačelnik, u ime predlagača daje amandman kojim se naziv Glave II. briše, čime se redni 
brojevi ostalih Glava mijenjaju tako da Glava III. – IX. postaju Glave II.-VIII., čime amandman postaje 
sastavni dio konačnog prijedloga Pravilnika. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je konačni prijedlog Pravilnika o pravu na pristup 
informacijama kojima raspolažu tijela Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu (s 
amandmanom), na glasovanje. 
Konačni prijedlog Pravilnika o pravu na pristup informacijama kojima raspolažu tijela Grada Korčule, u 
tekstu kako je predložen u radnom materijalu (uz amandman), usvojen je jednoglasno. 
  

3. TOČKA – Imenovanje ravnatelja Ustanove „Športski objekti Kor čula“   
Ovoj točci nazočio je predsjednik Upravnog vijeća Ustanove, Marko Skokandić. 
Robert Lučić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, ispred Odbora iznosi prijedlog Odbora da se za 
ravnatelja Ustanove „Športski objekti Korčula“ imenuje Dalibor Antunović, čemu je dat ispred Odbora 
prijedlog Rješenja, koje čini sastavni dio sjedničkog materijala. 
Od 19.46 sati sjednici je nazočila vijećnica Nika Silić Marojević, čime je kvorum činilo 14 vijećnika. 
U raspravi su sudjelovali, osim zamjenika gradonačelnika, vijećnici: Andrija Fabris, Vjeran Filippi, Robert 
Lučić, Tino Andrijić, Vicko Ivančević i Zoran Čumbelić, te Marko Skokandić, predsjednik  Upravnog vijeća. 
Repliku su imali vijećnici: Mario Sardelić (na izlaganje vijećnika A. Fabrisa), Robert Lučić (na izlaganje 
vijećnika T. Andrijića) i Tino Andrijić (na izlaganje zamjenika gradonačelnika). 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja 
Ustanove „Športski objekti Korčula“, u osobi Dalibora Antunovića, u tekstu kako je predložen u radnom 
materijalu, na glasovanje. 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Ustanove „Športski objekti Korčula“, u osobi Dalibora 
Antunovića,  u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova ( 9 „za“, 1  
„protiv“, 3 suzdržana). 
  

4. TOČKA – Imenovanje članova Zapovjedništva civilne zaštite Grada Korčule 
Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je zamjenik gradonačelnika. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Rješenja o imenovanju članova 
Zapovjedništva civilne zaštite Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 
Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Zapovjedništva civilne zaštite Grada Korčule (Saša Ćurković, 
zapovjednik, Andrija Kovač, načelnik, Srđan Mrše, operativac, Ivo Kalogjera, član zadužen za 
protupožarnu zaštitu, Ivo Šegedin, član zadužen za spašavanje iz ruševina, Dubravka Jeričević Tomičić, 
članica zadužena za veterinarsko zbrinjavanje i asanaciju terena i Željko Dadić, član zadužen za 
evakuaciju i zbrinjavanje stanovništva,) u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je 
jednoglasno. 
 

5. TOČKA – Razrješenje zamjenika predsjednika Odbora za Statut i Poslovnik 
Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je predsjednik Vijeća. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Tino Andrijić, Robert Lučić, Andrija Fabris i Zoran Čumbelić. 
Vijećnik Joško Cebalo, kao član Odbora za Statut i Poslovnik, dao je usmenu ostavku na samoj sjednici 
Vijeća na dužnost člana Odbora za Statut i Poslovnik. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Rješenja o razrješenju Tina Andrijića 
dužnosti zamjenika predsjednika Odbora za Statut i Poslovnik, u tekstu kako je predložen u radnom 
materijalu, na glasovanje. 
Prijedlog Rješenja o razrješenju Tina Andrijića dužnosti zamjenika predsjednika Odbora za Statut i 
Poslovnik, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (9 „za“, 3 
„protiv“). 
 
Na prijedlog predsjednika Vijeća, dnevni red sjednice Vijeća se dopunjuje novom točkom 6. – Razrješenje 
člana Odbora za Statut i Poslovnik, čime dosadašnja točke 6. postaje točka 7. 
  

6. TOČKA – Razrješenje člana Odbora za Statut i Poslovnik 
Rasprave nije bilo.  
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća utvrdio je i stavio je prijedlog Rješenja o razrješenju člana 
Odbora za Statut i Poslovnik, na glasovanje, a koji je glasio: 
1. Joško Cebalo, razrješuje se dužnosti člana Odbora za Statut i Poslovnik, zbog podnesene ostavke. 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada Korčule“. 
Prijedlog Rješenja, kako je predložen, usvojen je većinom glasova (10 „za“, 2 „protiv“). 
 

7. TOČKA – Raspoređivanje sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i   
                       nezavisnih vijećnika u 2012. godini 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je zamjenik gradonačelnika. 
Vjeran Filippi, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, ispred Odbora iznio je stav kojim je Odbor 
jednoglasno prihvatio dani prijedlog rasporeda sredstava. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zaključka o raspoređivanju sredstava za 
redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2012. godini, u tekstu kako je predložen u 
radnom materijalu, na glasovanje. 
Prijedlog Zaključka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih 
vijećnika u 2012. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen  je jednoglasno. 

 
Završeno u 20.41 sati. 
    
                                                                                                                                      PREDSJEDNIK 
                                                                                                                                 GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                                                           Lovro Krstulović, dr. med. dent. 


